
— Jan Marinus Wiersma, Hannes Swoboda, Kristian Vigenin, Reino Paasilinna ir Adrian Severin PSE frak-
cijos vardu – dėl 2008 m. birželio 26–27 d. Chanty Mansijske vyksiančio ES ir Rusijos aukščiausiojo
lygio susitikimo (B6-0300/2008),

— Daniel Cohn-Bendit, Bart Staes, Satu Hassi, Hélène Flautre, Marie Anne Isler Béguin ir Angelika Beer
Verts/ALE frakcijos vardu – dėl pasirengimo 2008 m. birželio 26–27 d. Chanty Mansijske vyksiančiam
vienuoliktajam ES ir Rusijos aukščiausiojo lygio susitikimui (B6-0301/2008).

Diskusijos baigtos.

Balsavimas: 2008 06 19 protokolo 5.5 punktas.

14. Klausimų valanda (klausimai Tarybai)

Parlamentas svarstė klausimus Tarybai (B6-0161/2008).

1 klausimas (Robert Evans): Riboto judumo keleiviai.

Janez Lenarčič (einantis Tarybos Pirmininko pareigas) atsakė į klausimą ir į Robert Evans, Emanuel Jardim
Fernandes ir Jörg Leichtfried papildomus klausimus.

2 klausimas (Marie Panayotopoulos-Cassiotou): Bendroji politika imigracijos ir nelegalaus darbo klausimais.

Janez Lenarčič atsakė į klausimą ir į Marie Panayotopoulos-Cassiotou papildomą klausimą.

3 klausimas (Marian Harkin): Pacientų saugumas.

Janez Lenarčič atsakė į klausimą ir į Marian Harkin ir Mairead McGuinness papildomus klausimus.

4 klausimas (Bernd Posselt): Subsidiarumas ir narystė ES.

Janez Lenarčič atsakė į klausimą ir į Bernd Posselt, Marian Harkin ir Gay Mitchell papildomus klausimus.

5 klausimas (Dimitrios Papadimoulis): Pasaulio maisto produktų krizė.

Janez Lenarčič atsakė į klausimą ir į Dimitrios Papadimoulis ir Mairead McGuinness papildomus klausimus.

6 klausimas (Jim Higgins): Pažanga siekiant kelių saugumo.

Janez Lenarčič atsakė į klausimą ir į Jim Higgins, Reinhard Rack ir Gay Mitchell papildomus klausimus.

7 klausimas nepriimtinas.

8 klausimas (Jörg Leichtfried): Naujoji mokesčio už kelius sistema Slovėnijoje.

Janez Lenarčič atsakė į klausimą ir į Jörg Leichtfried ir Reinhard Rack papildomus klausimus.

Atsakymai į klausimus, į kuriuos nebuvo atsakyta dėl laiko stokos, bus pateikti raštu (žr. Stenogramos priedą).

Klausimų Tarybai valanda baigta.

(Posėdis sustabdytas 19.00 val. ir atnaujintas 21.00 val.)
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PIRMININKAVO: Mario MAURO

Pirmininko pavaduotojas

15. Komitetų ir delegacijų sudėtis

Pirmininkas gavo šiuos PPE-DE, PSE ir UEN frakcijų prašymus dėl paskyrimų:

— ENVI komitetas: Salvatore Tatarella.

— IMCO komitetas: Catiuscia Marini.

— ITRE komitetas: Amalia Sartori.

— REGI komitetas: Giovanni Robusti.

— CULT komitetas: Domenico Antonio Basile vietoj Salvatore Tatarella.

— FEMM komitetas: Iva Zanicchi vietoj Amalia Sartori.

— Saugumo ir gynybos pakomitetis: Stefano Zappalà.

— Delegacija AKR ir ES jungtinėje parlamentinėje asamblėjoje: Mario Mauro.

— Delegacija ryšiams su Mašreko šalimis: Giuseppe Gargani vietoj Francesco Musotto.

— Delegacija ryšiams su Jungtinėmis Amerikos Valstijomis: Domenico Antonio Basile vietoj Salvatore
Tatarella.

— Delegacija ryšiams su Kinijos Liaudies Respublika: Vito Bonsignore.

— Delegacija ryšiams su Korėjos pusiasaliu: Giovanni Robusti.

Šie paskyrimai bus laikomi patvirtintais, jei iki protokolo patvirtinimo nebus pateikta prieštaravimų.

16. Pavojingų krovinių vežimas vidaus keliais ***II (diskusijos)

Rekomendacija dėl antrojo svarstymo dėl Tarybos bendrosios pozicijos siekiant priimti Europos Parlamento
ir Tarybos direktyvą dėl pavojingų krovinių vežimo vidaus keliais [06920/3/2008 — C6-0160/2008 —

2006/0278(COD)] — Transporto ir turizmo komitetas.
Pranešėjas: Bogusław Liberadzki (A6-0227/2008).

Bogusław Liberadzki pateikė rekomendaciją dėl antrojo svarstymo.

Kalbėjo Antonio Tajani (Komisijos narys).

Kalbėjo: Renate Sommer PPE-DE frakcijos vardu, Nathalie Griesbeck ALDE frakcijos vardu, Eva Lichtenberger
Verts/ALE frakcijos vardu, Jaromír Kohlíček GUE/NGL frakcijos vardu, Robert Evans, pirmiausia dėl Antonio
Tajani paskyrimo Komisijos nariu ir Silvia-Adriana Ţicău PSE frakcijos vardu.

Pagal procedūrą „prašau žodžio“ kalbėjo: Reinhard Rack ir Wiesław Stefan Kuc.

Kalbėjo: Antonio Tajani ir Bogusław Liberadzki.

Diskusijos baigtos.

Balsavimas: 2008 06 19 protokolo 3.1 punktas.

17. Kelių infrastruktūros saugumo valdymas ***I (diskusijos)

Pranešimas dėl pasiūlymo dėl Europos Parlamento ir Tarybos direktyvos dėl kelių infrastruktūros saugumo
valdymo [COM(2006)0569 — C6-0331/2006 — 2006/0182(COD)] — Transporto ir turizmo komitetas.
Pranešėjas: Helmuth Markov (A6-0050/2008).

2008 8 14 LT C 207 E/143Europos Sąjungos oficialusis leidinys

2008 m. birželio 18 d., trečiadienis


